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20241210-MvS-Samenvatting-Albrax-Blegny-2021-2014 
 

Blegny september 2021 
 

Albrax Ras 
 
Samenvatting wat Martijn ooit heeft gezegd over dit ras 
 
Weblink: 
https://matrix-nl.freevar.com/matrix2021.html#20210915-MvS-Communiceren-met-

andere-beschavingen 

 

DE MENSHEID IN DE UITVERKOOP 
 
Vraag: je hebt het wel vaker genoemd dat de mensheid nu in de uitverkoop staat. 

Dat begrijp ik niet zo goed, we zijn al gehackt dus in mijn beleving is de mensheid 
al omgekocht met allerlei leugens. Wat bedoel je dan nu met uitverkoop? 

 
Martijn: nou wat ik ermee bedoel is dat de regerende machten die dit hele 

werkelijkheid-schouwspel hebben geprogrammeerd naar hoe het nu dus is 
en daar controle in houden dat we zo denken, die hebben natuurlijk 

soldaten nodig om constant in dat evolutieproces … want daar zijn ze heel 

bewust van, dat wezens die in een lichaam komen en scheppende krachten 
hebben, daar ontstaat gewoon steeds evolutie uit een opening van 

kwantumfysische reactievelden.  
 

Daar zijn ze zich bewust van, dus ze sturen steeds andere coalitiegroepen 
van henzelf daarheen. Dus we hebben bepaalde groepen in het verleden in 

deze matrix al gehad en nu zijn we zó aan het ontwikkelen, zij kunnen 
zichzelf niet laten zien want als ze zich laten zien dan worden ze 

ontmaskerd.  
 

Dus wat doen ze: zij sturen - in dit geval - menselijk rassen die hier 
gewoon tussen ons door kunnen lopen waarvan je eigenlijk niet eens weet 

dat ze niet van hier komen. En die assisteren met het gegeven dat onze 
evolutie en de problematiek die erin ligt, dat die wordt volgens de 

reguliere gangbare gedachten van de mens, dat die door mensen van deze 

wereld worden bekeken: ‘we krijgen nieuwe uitvindingen’, dus dat we een 
soort oplossing krijgen in een vervelende situatie.  

 
Een vervelende situatie voor geld, gezondheid, vervelende situatie van 

natuur en milieu. Om te zorgen dat de mensheid in een gecontroleerd 
evolutiepad blijft, dus ze sturen daar mensen voor langs. En de uitverkoop 

daarmee bedoel ik dat is het proces waar we nu in zitten, dat er een 
heleboel mensen zijn die zich bewust zijn van wat er achter de schermen 

gebeurt.  
 

Dus dat is niet een groepje van 10, maar zo over de hele aarde, op allerlei 
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verschillende plekken zijn er mensen achter de militaire groeperingen en 
met geheime ruimtevaartprogramma’s, zijn zich bewust wat er écht 

gebeurt. Die weten dit en die weten al die andere groepen ook. Die zijn 
zich daar echt van bewust.  

En die mensen die kiezen gewoon, omdat wij het niet weten en dat het 
kwantumfysisch in het veld niet leeft, want zij weten… sssstttt… zij weten 

dat wat er nu gebeurt eigenlijk een uitverkoop is van de hele mensheid in 
een tijdlijn onder de macht van die mensen van ‘Albraxian’.  

 
Dat is de groepering en die hebben het voor het zeggen en dat is de 

uitverkoop. Eigenlijk worden we gewoon uitverkocht. Als iemand, een 
minister van gezondheid of als een minister van natuur, milieu of dat soort 

dingen, als die zouden weten wat er dus aan de hand is achter de 
schermen ... en sommigen weten het dus wel - maar niet exact van 

kwantummechanica - maar die weten wel dat er verschillende groepen 

actief zijn.  
 

Die weten de finesses daarvan helemaal niet, maar die weten wel dat de aarde 
allang bezocht is en dat er een gevecht rondom ons gaande is. Als die mensen een 

besluit moeten ontvangen van ‘dit of dat moet je verkopen aan het volk, want als 
we dat niet doen dan krijgen we rampen en hebben we nog 3,5 jaar te gaan en dan 

is de zuurstof gewoon op. Ik heb dat nog een keer gezegd in Aalsmeer bij een 
lezing, begin 2017 of eind 2016, er waren honderden mensen en ik zei iets over 

zuurstof opraken. En dat het een probleem is waar eigenlijk niemand rekening mee 
houdt en dat we ook denken dat gaat niet gebeuren want de aarde die redt het 

altijd. Ja natuurlijk, ook zonder zuurstof, maar wij níet, onze lichamen! 
 

En het uitverkoopstuk is eigenlijk gewoon dat die mensen weten dat ze 
een agenda moeten uitvoeren, een snoeiharde agenda moeten uitvoeren 

‘dit moet stoppen, dat moet stoppen, zus moet’, het is een heel intelligent 

stappenplan wat ze doorlopen tak-tak-tak-tak, om een heel systeem 
waarin we hebben geleefd te stoppen, zodat de aarde weer overeind kan 

en dan komen er allerlei andere eisen voor terug.  
 

Dus we moeten ons overleveren aan die krachten die onder toezicht al 
staan van de Draconiërs. Maar dat wordt een overleef... een overgeven, 

écht een overgave. Nu weten we niks van die Draconiërs af als mensheid, 
we weten niks, mensen weten dat niet. Maar bij het bekend maken straks 

van de geheime agenda, de misleiding-agenda dat er buitenaards contact 
is - het zogenaamd openen, dus een zogenaamde disclosure waar al die 

UFO-liefdevolle fanaten het over hebben - dat is een pure overgave aan 
een ander menselijk ras. En zij hebben ons de informatie gegeven om dit 

en dat te doen, maar dat is wat er in de uitverkoop gaat en dat is heel 
moeilijk om daarvan af te komen. 

 

FILMPJE VN-BIJEENKOMST MET ALIYA PROKOFYEVA 
 

Oké ik heb nog wel een filmpje wat ik wil laten zien. Ik heb het nog niet 
gedemonteerd. Wat je vaak ziet is dat materiaal wat je in flarden op het 
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internet tegenkomt, wordt door mensen die youtube filmpjes maken zelf in 
elkaar gezet en dan wordt er een muziekje bij gezet en een tekst en dan is 

dat best wel redelijk jammer. Deze doet erg zijn best, maar het gaat me 
eigenlijk om het volgende: er zijn en dat zul je straks zien, er zijn opnames 

uitgelekt van een VN-bijeenkomst, Verenigde Naties, en dat laat ik zo zien, 
waarbij er een aankondiging is door een persoon, een vrouw, die zit eerst 

op een stoel voordat ze mag spreken bij de VN, daarachter als ze aan komt 
lopen zie je de hoogste generaal van de Amerikaanse strijdkrachten in dat 

VN-hoofdkwartier in New York.  
 

Daar ben ik geweest, ik heb die energie daar gevoeld, wat er echt gebeurt, 
gelezen. Die vrouw die komt aan en die heeft een boodschap en er wordt 

verzocht, dat staat ook onder in de tekst dat er geen audio-opnames 
mogen uitlekken. Geen beelden en anders word je vervolgd. 

 

Er is iemand die heeft het opgenomen. Waar het om gaat, we hebben het 
nu over de Albrax gehad, de mensen die achter de schermen nu bezig zijn. 

 
Ik ga niet zeggen dit is er een, want dan ga ik dingen in het veld zetten, 

maar ze spreekt en je moet ook opletten op haar zelfverzekerdheid 
waarmee er wordt gesproken en de bewegingen die er worden gemaakt. 

Dus hoe ze spreekt en daar gaat het over… dus je moet eigenlijk het 
filmpje eerst zien, alleen de beelden en dan later de ondertiteling die erbij 

staat als ze praat.  
Het geluid is slecht dus, maar het moet echt even gehoord worden. Ze 

spreekt over dingen die er aan de hand zijn en de dingen die hier op de 
Aarde worden tegengesproken worden daar gewoon en plein public in de 

plenaire VN-zaal besproken.  
 

Wat er aan de hand is.  

En het is niet een vrouw van deze wereld.  
Ik heb het wel eens gehad over een harde intelligentie, nou dit zijn ze. Ik 

ga het laten zien en geen oordeel over positief of negatief. Maar ik ga het 
gewoon aanzetten. Eerst komt er een stukje introductie van de jongen die 

het filmpje heeft gemaakt en dan krijg je het te zien. 
  

Filmpje VN-bijeenkomst, Aliya Prokofyeva 
https://www.youtube.com/watch?v=IEpVAr2utuQ     

 

https://www.youtube.com/watch?v=Gf6_iRkYX-Q  vanaf 09.20 min) 
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OP AARDE NU SNELLE UITBREIDING NAAR ANDERE 

WERKELIJKHEDEN 
 

En de rassen in dat filmpje die we straks nog even gaan laten zien, die die hele 
super harde intelligentie hebben, die willen eigenlijk gewoon met ons in contact 

komen, maar er ligt een heel groot gevaar, ook voor hen, om zich hier te laten 
zien, om kwantumfysische redenen, dus zij willen met ons in contact, ze willen 

zichzelf kenbaar maken, met de mensheid op de aarde, via technologie, in een 
andere werkelijkheid, die dus ook een echte werkelijkheid is. Er worden sporen 

omgegooid, dus dat hele programma dat we dus noemen als COVID en het hele 
Artificial Intelligence programma wat geïnstalleerd wordt, wat in beweging wordt 

gebracht door deze technologische instituten, dat wordt gebruikt om straks voor de 
mensheid een uitbreiding te krijgen naar andere werkelijkheden. En dus ons brein 

wordt daar straks op vrijgegeven. 
  

En dat is waar ik het een paar jaar geleden ook heel helder over heb gehad, binnen 

6, 7 jaar zul je zien, hoe ver de stand van zaken is en dan ineens gaat het 
supersnel. En daar zitten we nu in. Het gaat nu supersnel dat de… het uitbreiden 

van virtual reality, dat je je kunt verplaatsen naar andere werkelijkheden, dat gaat 
zo ontzettend snel, dat zijn de verdiepingen van die menselijke en ook andere, 

maar het gaat nu even om menselijke beschavingen die contact gaan leggen met 
ons, dat we hen kunnen ontmoeten in een tussenruimte.  

In een tussenwerkelijkheid. En vergis je niet, dat is gewoon een echte werkelijkheid 
maar die hebben zij zelf opgericht. En daar is nu die grote verandering op gaande. 

Daar is deze hele agenda, van brein computer interface, wat valt onder de COVID-
agenda, wat natuurlijk helemaal geen COVID is, dat is daarop gericht, om een 

breincomputer-interface via een blauwe kristalcel in het lichaam te injecteren. 
  

Vraag: Martijn, is dat dan de 7 Star Group? 
Martijn: nee, nee. 

  

Vraag: zijn dat dan de Aethians of the Albrax? 
Martijn: dat zijn allemaal beschavingen die onderdrukking promoten, 

technologie promoten en onder het bewind vallen van het Draconische rijk. 
Ja. 

En alle wezens die uit de vrije werelden komen, die dus ook die technieken 
gebruiken hoor, voor het oprichten van werelden, onderzoek experimenten 

onderzoek, die maken daar dus geen gebruik van, die zeggen: om uit deze 
gevoelens en programma's te raken van de werkelijkheid waarin we nu zitten, want 

we zitten reeds in zo'n werkelijkheid nu, om daaruit te geraken moeten de wezens 
als ze contact willen terugleggen met hun oorsprong, moeten de wezens weer zelf-

voelende wezens worden. 
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ONTWIKKELINGEN IN VERLEDEN EN TOEKOMST 
 

Dat gaat in de toekomst dus nog gebeuren. Let op: dat gaat in de toekomst dus 
nog gebeuren. Het wordt dus nu in ontwikkeling. Het is aan het ontwikkelen. En in 

de toekomst gaat dat dan gebeuren. En als het dan eenmaal in de toekomst 
gebeurd is, dan hebben ze de technologie om vervolgens in te grijpen in het 

verleden, in de tijdlijn, zodat deze hele ontwikkelingslus zich in... nou zitten we al 
in deze lus want ze besturen ons al. Ze hebben dit in het verleden van ons, in onze 

tijdlijn, deze, hebben ze zich al, hebben ze de macht al gegrepen. En dat zijn de 

Labyrinth Delta-groepen, die hebben de macht al gegrepen en die zitten achter de 
schermen al aan de knoppen. 

  
Let op de paradox: aan de ene kant hebben ze de macht al gegrepen in ons 

verleden door uit de toekomst te komen, maar vanuit ons stuk moet die toekomst 
nog ontstaan! Herinner je grootste kracht, je emotie. Want de toekomst waar zij 

voor hebben gekozen, dat is een toekomst, dat is een wereld waarin zij dat hebben 
gedaan, waarin jij niet naar jezelf hebt geluisterd! Nou is de cirkel rond. 

  
Vraag: dan is er ook een connectie met de Smartphone, toch? Blue light 

technology? 
Martijn: ja, daar kunnen we het zo nog over hebben. De boodschap hiervoor is 

extreem belangrijk. Dus ze hebben die situatie die ik net kenschets, dat ze in de 
toekomst van dit moment, he.. dat moet allemaal nog ontwikkeld worden.  

 

Die technologie is er al, ze hebben het in handen gekregen van de Albrax 
beschaving en nog een paar andere, er zijn menselijke beschavingen, 

superintelligent. 
  

Die neuro-wetenschappers die het allemaal aan het ontdekken zijn en ICT-ers, 
kwantumwetenschappers die op ICT-niveau functioneren, die zijn het nu allemaal 

aan het ontwikkelen. En in de tijdlijn, in de toekomst, waar ze zichzelf dan 
verplaatsen naar een iets andere afdeling van onze werkelijkheid, net een 

verdieping ertussenin, daar hebben ze, in de toekomst iets gedaan, voor mij werkt 
tijd echt anders als dat ik het even goed kan uitleggen, maar in de toekomst 

hebben ze iets gedaan, waardoor ze teruggereisd zijn naar het verleden, wat nu 
ons verleden is. En in het verleden van wat dus nu ons verleden is, daar hebben ze 

ingegrepen en vanaf dat punt begeleiden ze de hele tijdlijn van evolutie van die 
technologie. En wij zitten er middenin. We zitten er middenin. 

  

En toen zei ik net: ‘maar let op!’, dat moment waarin ze dat hebben 
gedaan, wat dus aan de ene kant in het verleden al gebeurd is, maar in 

onze toekomst moet het nog ontstaan, dus onze toekomst waarin zij dat 
zelf ontwikkelen, wordt beschermd in ons verleden waar ze al geland zijn.  

Dus dat is de paradox. Let op:  
dat die toekomst waarin dat allemaal is ontwikkeld en waar ze die technologie 

hebben kunnen ontwikkelen waardoor het ook echt het controlemechanisme werd, 
ja dat is een tijdlijn waarin ze dat hebben gedaan waarin jij niet hebt gekozen 

voor jezelf. Daar heb je niet geleefd, in dat stuk hebben ze dat kunnen uitrollen, 
dat is een tijdlijn, waarin de mensen in hun gehoorzaamheid zaten.  
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Let op: dit programma waarin we zitten wereldwijd, is een 
gehoorzaamheidsprogramma. Ze dirigeren je terug naar de 

gehoorzaamheid. En die gehoorzaamheid die was daar dermate krachtig, 
dat er geen vibraties uit het zelf ontstonden in de matrix, waardoor die 

matrix uit chemicaliën bleef ontstaan. 
 

 

20241128-MvS-Gezond-en-Welzijnsdagen-2-daags-Seminar-
dag-1-Kerkenveld-aantekeningen 
 
Iemand deelt zijn aantekeningen. 
 

Ik ga nu toch maar even ook wat uit mijn aantekeningen delen: 
er zijn dingen veranderd, we hebben meer gas nodig. 

 

Zoals ik het begrepen heb, hebben de Albrax (een menselijke beschaving) een 
hybride mens-Albrax gemaakt. En zij hebben een hybridiserend 

elektronisch veld geïnstalleerd, dat zich razendsnel uitbreidt. 
Er vindt een kolonisatie plaats.  

 
M zei: dit hoeft helemaal niet persé goed af te lopen. 

De observatieteams van bewustzijns militairen zijn op een extreme manier 
verrast. Er is nu dus een ander antwoord te geven, dan een jaar geleden. 

 
In de lezing van Leuven kan je hem hier ook al enigszins over horen 

spreken maar bij onze G&W dag ging hij er dieper op in. 
 

Nu zijn we hier, we moeten elkaar helpen/ assisteren, er voor elkaar zijn. 
Anders maken we geen schijn van kans. 

 

Ook binnen reguliere ruimtevaartorganisaties inclusief de geheime 
afdelingen, is grote paniek. Algehele mobilisatie (ook in Havelte zei M daar 

al iets over, volgens mij) State of emergency 
 

Het is een kolonisatie die niet is voorzien, het wordt nog niet gesnapt. 
De reptielen zijn niet meer in charge, ze hebben wel controle, maar staan 

niet meer vooraan. Deze hybrides kunnen hier openlijk lopen, en je kunt 
het zelfs niet voelen. 

 
Wat M vertelde over de injecties en smartdust dat dat door de Anunnaki bloedlijnen 

ingevoegd is om daarmee te zorgen dat het elektronisch veld van de aardemens 
geblokkeerd zou kunnen worden tegen de invasie van de Albrax, zodat het niet 

actief kon worden. 
 

Onze wereld willen ze gaan oogsten, het leven hier compleet stoppen. 

M zei: dit is ook niet ons thuis, dus dit heeft niets met mijn bestaan te 
maken. 

Maar we worden niet hen. 
Hier zijn vanuit wie je bent! 
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Je harte diplomatieke functie aan houden, zelf het leven zijn om het te 
kunnen brengen. 

 
Ook had hij het over de terugkomst van de Anunnaki, zij willen ons niet 

uitroeien (zie ook het inzetten van de smartdust) 
 

Ik besef dat dit allemaal best heftige info is. Of het allemaal precies klopt, weet ik 
niet. 

Maar zo heb ik het voor mezelf ter plekke genoteerd. 
Het is hele essentiële info, waar M binnenkort vast meer over gaat uitwijden. 
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